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Årsmøte 

Lardal Jeger og Fiskerlag 

 

Dagsorden: 

1. Konstituering 

a. Godkjenning av innkalling /dagsorden 

b. Valg av møteleder 

c. Valg av tellekorps 

d. Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

2. Årsberetninger 

3. Revidert regnskap 2023 

4. Forslag til budsjett 2024 

5. Innkomne forslag 

a. Bevilgning til ny lerduebane Gyldenspissen 

6. Forslag til arbeidsprogram 2024, ref. kalender 

7. Foreningens kontingentandel 2024 

8. Valg 

9. Valg av utsendinger til årsmøte i Fylkeslaget 

 

Styret 

 

 
 

 

 

 

 



Styrets årsberetning for 2023 
 

Hovedstyret i Lardal Jeger- og Fiskerlag har hatt følgende sammensetning 

 

Leder:  Hans Atle Rødal 

Nestleder: Ole Bjørn Bårnes 

Kasserer: Bjarnulf Helgeland 

Sekretær: Christer Sandum 

Vara:  Kjetil Moskvil Nilsen 

Vara:  Sebastian Nordahl 

 

Vi har i 2023 avholdt seks styremøter, og jeg vil takke resten av styret for et godt samarbeid.  

Foreningen planlegger å utvide Gyldenspissen Skytebane med et komplett lerdueanlegg. Dagens 

lerduebane er gammel og trenger betydelig vedlikehold.  I den forbindelse har vi mottatt 200000,- fra 

sparebankstiftelsen. Dette vil bli et topp moderne skyteanlegg med mulighet for både rifle og 

hagleskyting samtidig. Vi håper dette vil øke rekruttering og interesse for skytesporten. Hvis alt går 

etter planen vil vi starte arbeidet til våren etter at snøen er borte. 

 

Ellers har året vært preget av god aktivitet i de forskjellige utvalg, og jeg vil takke alle som stiller opp 

på dugnad eller andre arrangement på våre anlegg. Camp villaks er fortsatt populært og med 

Waterproof som støttespiller ble dette nok en gang vellykket. 

Vårt fokus må fortsatt være å få rekruttert yngre medlemmer inn i foreningen, og vi har mange gode 

arenaer for å få til det nå. 

 

Hans Atle Rødal 

Lardal Jeger- og Fiskerlag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Antall medlemmer i foreningen: 360 

 



 

 

 

Oversikt over medlemskategorier: 

Kategori Sentralt  Region Forening Totalt 

Hovedmedlem m. jakt&fiske LAV 644 97 49 790 

Hovedmedlem m. jakt&fiske MIDDELS 644 98 138 880 

Hovedmedlem m. jakt&fiske HØY 644 97 229 970 

Barne- og ungdomsmedlemskap m. jakt&fiske 333 53 54 440 

Barne- og ungdomsmedlemskap u. jakt&fiske 191 54 55 300 

Pensjonist/uføremedlemskap 464 92 54 610 

Ektefelle/samboermedlemskap u. jakt&fiske 198 87 55 340 

Sidemedlemskap 197 25 208 430 

Æresmedlemskap 335     335 

Direktemedlemskap m. jakt&fiske 875     875 

Familiemedlemskap 850 125 240 1215 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Resultatregnskap Lågenutvalget Sportsskyttergr. Felles Lardal Jeger & Fisk

Inntekter 114 045 208 240 310 946 633 231

Utgifter 99 446 217 392 139 055 455 893

Resultat 14 599 -9 152 171 891 177 338

Balanse Lågenutvalget Sportsskyttergr. Felles Lardal Jeger & Fisk

Bankinnskudd 1/1/2023 279 954 130 843 195 786 606 583

Resultat 2023 14 599 -9 152 171 891 177 338

-1 -1 1

korreksjoner 0 0 0

Bankinnskudd 31/12-23 294 553 121 691 367 678 783 921

Kasse 31/12-23 0 0 0 0

Totalregnskap alle grupper Lardal Jeger og Fiskerlag  2023

Type Tekst Bud 2023 Realisert Bud 2024

Inntekt Inntekter Kjærrahølen 40 000 38 745 40 000

Inntekter Laksefestival 12 500 10 300 11 000

Sponsorinntekter 5 000 65 000 5 000

Renteinnteker 0 0

Inntekt Totalt 57 500 114 045 56 000

Kostnader Bidrag til Kultivering -10 000 -5 000

Utstyr stamfisk -15 000 -80 590 -15 000

Kostnader festival -10 000 -5 000

Premier festival -6 000 -3 125 -5 000

Dugnad/UtstyrKjærra -10 000 -11 042 -12 000

Diverse / Porto / Gebyr -1 000 -4 689 -5 000

Kostnader Totalt -52 000 -99 446 -47 000

Totalsum 5 500 14 599 9 000

279 954

14 599

294 553

Regnskap Lågenutvalget 2023 + Budsjett 2024

Bank pr 1/1-2023

Resultat 2023

Bank pr. 31/12-2023



 

 



Årsberetning Lågenutvalget 2023 
 

Organisering:  Formann  Bjarnulf Helgeland 

   Medlemmer   Kai Olsen + Ole Anton Helgeland 

      Terje Brattestå 

 

Møter:    

Det har i 2023 vært avholdt møter i forbindelse med dugnad i Kjærra, Camp Villaks og 

Laksefestival.   

      

Dugnad:   

Dugnad ble avholdt 6.mai, med 24 deltagere! 

Vi fikk i tillegg til rydding og utkjøring av flis på stiene reparert stien på østsiden, denne er 

ikke så mye i bruk, men vi prøver å holde den i orden. Stien ble oppgradert med ny bru. 

 

Kultivering:   

Vi har, sammen med Lågens Framtid organisert fiske etter stamfisk og har hatt ansvaret for 

oppbevaring av laksen i stamfiskehuset i okt/nov fram til stryking.  

Ansvar for drift av Klekkeriet på Grini fra november fram til utsetting av yngel første halvdel 

av mai, samt utsetting av plommesekkyngel i bekkene i Lardal. 

 

Vakthold:   

Vakthold / oppsyn er gjennomført i Kjærraområdet fra 1. juni til 10. september. 

Vi har i år kun vært 2-4 vakter Kai Olsen, Tom Skaug har hatt god kontroll. 

 

Kai Olsen har i tillegg hatt oppsyn og tilsyn med plassen. 

 

 

Camp Villaks:  

Vi har sammen med Brufossfisket og  

Waterproof arrangert Camp Villaks,  

Hoved organisator har vært Tore Flåten, Waterproof.  

 

Campen ble avholdt med leir i Brufoss,  

2 døgn med matservering og 2 overnattinger.  



 

 

Laksefestival: Laksefestival ble arrangert søndag ettermiddag 13. August med 32 deltagere. 

Det ble fanget 2 fisk. Årets vinner ble Silje-Kristine Østlund med Laks på 6,4 kg 

     Takk til de som låner oss fiskevald ! 

     (Brufossfisket, Skien og Larvik Kommune,  Waterproof, Flaattenfisket) 

 

 

 Resultater:!  

 

Begge fiskere var på Blå Sone Brufoss 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsberetning Fiskeutvalget 2023 
  

Medlemmer: 

Jan Tveiten 

Ole Kristian Tveiten 

Sebastian Nordahl 

Odd Thorsås 

Magne Rath 

Christer Sandum 

  

 

Kultiveringsarbeide 

  

Driftsplan for vanna blei oppdatert i 2022 og fremlagt på årsmøte i 2023. I 2023 er det fortsatt med 

tiltak basert på denne.  

 

Det blei tynningsfiska med garn i flere av vanna våre. Grasdalsvann, Djupedalsvann, Bånntjern og 

Siljuvann.  

 

Vi satt ut fisk i tre vann med dårlige gyteforhold. Det blei satt ut 80 stk to-somrige ørreter. Det er 

flere år siden vi sist satt ut fisk i vanna våre.  

 

I de fleste av våre vann er det for gode gyteforhold noe som gir for mye småfisk. Men i noen av de 

mindre vanna er det ikke gytemuligheter og det er i slike vann det settes fisk i.  

  

Arrangementer  

I mars hadde vi familiedag på isen på Kopa.  Vi var heldige med været og oppmøtet var også bra med 

rundt 60 stykker innom i løpet av dagen. En del fisk blei det på de mest ivrige også.  

 

Siste helga i mai og første helga i juni blei det gjennomført dugnader med tynningsfiske.  

 

I juni var det ungdomsfiske i Kjærra mens fiske i august blei avlyst på grunn av stor vannføring.  

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsberetning Sportskyttergruppa 2023 
 

Medlemmer: 

Håkon Holøs 

Einar Edland 

Ola Bergsli 

Lasse Asmyhr 

Inge Asmyr 

Øyvind Foshaug 

Sebastian Nordahl 

 

Stevner/Aktiviteter 

Jaktfeltstevne 19.2.23 

Jaktfeltstevne 12.3.23 

Jegerstevne 22.04.23 

Elgstevne 30.5.23 

Elgbanekarusell 1.7.23 

 

Dugnad/Treninger 

Det er også i 2023 utvist en fantastisk dugnadsvilje, både på stevner, trening og arbeid på anlegget. I 

2023 fikk vi gjort følgende: 

Standplasser er oppgradert med nye takplater og kledning. 

Elektronikk er gjennomgått og utbedret 

Skiveutstyr er gjennomgått. 

Det er laget permanente fundamenter til jaktfelt og jegerstevner. Prefabrikerte skiver. 

Treningskvelder Gyldenspissen avholdt, både lerdue og rifle. Mai 23 – September 23 

Treningskvelder Breidablikk Nov 23 – April 24 

 

Annet: 

Vi har ønske om å oppgradere leirduebanen for å kunne sikre rekruttering. I denne sammenhengen 

er det søkt om støtte fra Sparebankstiftelsen og frifond. Vi har fått ca 200.000,- i støtte og vi starter 

arbeidet med å planlegge og bygge denne våren/sommer 24. Banen vil da kunne holdes åpen 

samtidig med rifleskyting, slik at dette kan gis som et godt tilbud til bygdas befolkning og tilreisende. 

Restfinansiering av anlegget legges frem som forslag på årsmøtet. 

Utkast/Forslag: 



 

 

Styret i Sportskyttergruppa. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Forslag til årsmøtet Lardal JFL 2024 

Styret i Sportskyttergruppa ønsker å fremme følgende forslag: 

Søknadsbeskrivelse: 

Søknad gjelder midler til oppgradering og ombygging av lerduebane på Gyldenspissen Skytebane. 

Anlegget er meget gammelt, og ivaretar ikke alle aktiviteter innen skytesport på en god måte.  

Svarstad er et lokalsamfunn hvor jakt, fiske, friluftsliv og sport er en stor del de tilbudene som man 

kan drive med i bygda vår. Vi ser også at det ikke er sånn at alle unge mennesker i bygda vår ønsker å 

drive med sport som fotball, langrenn, sykkel ol., og vi ser at det er mange unge mennesker som er 

søkende til andre aktiviteter. Vi har hatt et økende aktivitetsnivå på haglebanen vår, som er en av 

alternativene i bygda vår som ikke omhandler rene idretts og prestasjonssporter. 

Anlegget vårt er består av en eldre kaster, som er plassert på riflebanen vår. Denne er en eldre enkel 

modell som nå krever stort vedlikehold. Ungdommene som er på anlegget vårt, vil ikke få innblikk i 

andre skyteaktiviteter som rifleskyting og elgbane, som konkurranseform eller som en inntreden til 

jaktaktiviteter, da hagleaktiviteter stanser annen skyteaktivitet. 

Vi ser at vi må oppgradere baneanlegget, og i den sammenheng ønsker vi å tenke nytt. Vi ønsker et 

mer vitalt anlegg hvor man kan bedrive alle former for skyteaktiviteter samtidig. Vi ser at det meget 

liten rekruttering til rifleskyting og jaktaktiviteter, og gjennomsnittsalder på utøvere er dramatisk 

økende. Ved en ombygging av baneanlegg med fokus på samtidighet, vil vi kunne tilby ungdom et mer 

helhetlig tilbud.  

Satsingen vår vil bestå i å bygge en separat haglebane ved siden av riflebane, hvor alle aktiviteter kan 

gå samtidig. Arbeider ifm grunnarbeider, masseflytting, sikring av parkeringsplasser og 

anleggsteknisk vil utføres i regi av vår forening. Foreningen vår er også aktiv innen friluft og 

fiskeaktiviteter både sommer og vinter. Ved et oppgradert anlegg vil vi kunne avholde camp for barn 

og unge på anlegget vårt, hvor dette området kan bli base for både jakt, fiske og skyteaktiviteter. 

Punkter det ønsker støtte til: 

Lardal Jeger og Fiskerlag vil ta store deler av kostnader på denne ombyggingen selv, men vi søker om 

sørskilt støtte til innkjøp av en ny og moderne kaster, som vil kunne brukes til flere former av 

hagleskyting. Utover dette ser vi at vi bør oppgradere våre utlånsvåpen, derfor søkes det om støtte til 

innkjøp av hagler, som er tilpasset yngre mennesker og de som skyter links. 

Målsetning: 

Øke rekruttering innen skytesporten, samt rekruttering til jaktaktiviteter.**** 

Vi har nå innhentet meget fordelaktig pristilbud fra Promatic, inkl bygging og service på ca 330 000,-. 

Resterende arbeider vil kunne utføres i regi av Sportsskyttergruppa, som dugnadsbasert arbeid og 

normale aktiviteter ifm vedlikehold og drift av baneanlegg.  

Forslag: 

Basert på støtte fra Sparebankstiftelsen pålydene kr 200 000,-, ber vi årsmøtet om støtte på opp til 

kr 150 000,-, for å kunne starte det forannevnte anlegget.  

 

Sebastian Nordahl  Sportskyttergruppa LJFL 

 





Valgkomiteens Forslag 2024 –  

Forslag til årsmøte: 

 

Hovedstyret 

Verv   Navn      Forslag 2024 

Leder   Atle Rødal   Tar gjenvalg  

Nestleder:   Ole Bjørn Bårnes  Ikke på valg  

Sekretær  Christer Sandum  Ikke på valg  

Kasserer  Bjarnulf Helgeland  Ikke på valg  

Skolekontakt  Atle Rødal   Tar gjenvalg   

Vara   Kjetil Moskvil Nilsen  Tar gjenvalg 

Vara   Sebastian Nordahl  Ikke på valg     

Revisor   Ove Finsveen   Ikke på valg  

 

Fiskeutvalg 

Navn          Forslag 2024 

Sebastian Nordahl   Tar gjenvalg    

Ole Kristian Tveiten   Ikke på valg    

Jan Tveiten    Ikke på valg    

Odd Thorsås    Tar gjenvalg       

Magne Rath    Ikke på valg 

Christer Sandum   Ikke på valg    

 

Lågenutvalg 

Navn          Forslag 2024 

 

Rune S. Jensen    Nytt medlem 

Kai Olsen    Ikke på valg    

Bjarnulf Helgeland   Tar gjenvalg 

Rune Asmyhr    Nytt medlem  

Terje Brattestå    Ikke på valg 



 

  

Sportsskyttergruppa 

Navn          Forslag 2024 

Ola Bergsli   Ikke på valg    

Einar Edland   Ikke på valg    

Lasse Asmyhr   Tar gjenvalg    

Sebastian Nordahl  Ikke på valg     

Øyvind Foshaug  Tar gjenvalg    

Inge Asmyhr   Ikke på valg 

Håkon Holøs   Nytt medlem    

 

Valgkomite  

Navn          Forslag 2024 

  

Sebastian Nordahl   Tar gjenvalg    

Bjørnar Skaug   Ikke på valg  

Jørn Skoglund   Ikke på valg      

 

Husstyret Breidablikk Skytebane 

Navn          Forslag 2024 

 

Bjørn Vorre   Tar gjenvalg   

Svein Aasrud   Nytt medlem   

 

 

Valgkomiteen: 

Sebastian Nordahl, Jørn Skoglund, Bjørnar Skaug 

   


